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Sejmik chce szkoły wyższej w Skarżysku Kamiennej
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Radni  Sejmiku  Województwa  chcą,  żeby  w  Skarżysku-  Kamiennej  powstała  publiczna
uczelnia o statusie Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej. Uchwała w tej sprawie została
przyjęta jednogłośnie. Dyrektor departamentu odpowiedzialnego m.in. za edukację- Jacek
Kowalczyk  informuje,  że  placówka ona  uruchomiona w oparciu  o  Centrum Kształcenia
Pracowników Służb Społecznych, które podlega samorządowi województwa. Jest to przy
okazji pomysł na ratowanie tej placówki. Jacek Kowalczyk tłumaczy, że już w najbliższym
czasie Zarząd Województwa wyśle wniosek o powołanie uczelni do Ministerstwa Nauki i
Szkolnictwa  Wyższego.  Rozmowy w tej  sprawie  są  prowadzone  od  kilku  miesięcy.  Jak
informowaliśmy, ma to być szkoła zawodowa, której absolwenci uzyskiwaliby wykształcenie
licencjackie.  Studenci  kształciliby  się  na  kierunkach:  bezpieczeństwo  wewnętrzne,
zarządzanie kryzysowe oraz przedsiębiorczość i usługi. Radny Lucjan Pietrzczyk uważa, ze
to duża szansa dla młodych ludzi, którzy nie będą musieli wyjeżdżać do innego miasta by
kończyć studia wyższe. Jeśli wszystko pójdzie zgodnie z planem, pierwszy nabór mógłby
odbyć się już w przyszłym roku. Planowane jest także utworzenie przy uczelni Centrum
Przedsiębiorczości, które organizowałoby kursy, szkolenia i studia podyplomowe. Pieniądze
na ten cel miałyby pochodzić z Unii Europejskiej.


